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Ikt.sz.:   90-23/2014.                        Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés  

  között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb  

tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

 

D ó c 
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 
I.   Lejárt határidejű határozatok végrehajtása  
 

A 17/2014.(III.26.) Kt. határozattal elfogadásra, az illetékes hatóság részére továbbításra ke-

rült a 2014. évi közbeszerzési terv. 
  

A 19/2014.(III.26.) Kt. határozattal elfogadásra került a Dóc Nyilvános Községi Könyvtár 

Alapító Okirat módosítása. 
 

A 23/2014.(III.26.) Kt. határozattal elfogadta a testület a „Tiszta víz” Ivóvízminőség-javító 

Önkormányzati Társulás társulási megállapodás módosítását. 

 

 
II.  Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   

Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta  

– 9 önkormányzati segély 

–    1 köztemetés 

kifizetés történt. 
 

 

III. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

Március 26-án tájékoztattam Baranyi Ildikót a komposztálónak nevezett „halom” március 31-én 

kezdődő héten történő megszüntetéséről. Ezt Baranyi Ildikó ezt a március 28-án írt levelében 

kifogásolta. Április 15-én megkezdtük a megsemmisítést, sajnos a markolónk meghibásodott.  

Jelenleg folytatok megbeszélést Sáringer Sándor úrral, a Karotin Kft vezetőjével arról, hogy 

kérjem segítő közreműködését a megszüntetéssel kapcsolatosan. 

 

Március 28-án megbeszélést folytattam a leendő fiókgyógyszertár üzemeltetőjével. Átbeszéltük a 

lehetséges belső átalakítást, kértem a türelmüket.  

Ugyanezen a napon Dr. Madácsyné Siskó Terézia védőnő kérte közalkalmazotti jogviszonyának 

megszüntetését, mivel számára kedvezőbb formában, vállalkozóként szeretné a védőnői 

feladatokat ellátni. Ezzel kapcsolatosan 2014. április 29-én 9.30-kor fogad  Dr. Kovács Ferenc  

szegedi járási főorvos. 

 

Március 31-én és április 21-én megjelentetésre került a Déli Apró újságban a markológép 

eladásáról szóló hirdetés, jelentkező nem volt.  

A március 15-i viharos időjárás következtében az önkormányzat előtt lévő fenyőfák helyükről 

kimozdultak, életveszélyessé váltak, ezért kivágásra kerültek. A kivágott fák másfajta 

növényzettel pótlásra kerülnek.  
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Április 01-én találkoztam Dr. Kis-Rigó László Szeged-Csanádi Egyházmegye püspökével, akitől 

segítséget kértünk a sportöltöző megépítéséhez hiányzó összeg előteremtéséhez.  

Ezen a napon 30 közfoglalkoztatott került ki a parkokba, közterületekre, jelenleg 42 fő dolgozik.  

 

Április 02-án megbeszélést folytattam a Dóci focicsapat három vezetőjével, Bitó Róbert edzővel, 

Gulyás János koordinátorral és Kószó Balázs technikai vezetővel.  

Ezen a megbeszélésen részt vett Nógrádi Tibor a MLSZ Csongrád megyei elnöke is, aki arról 

biztosított bennünket, hogy mindenben segítségünkre lesz, hogy megvalósuljon a sportöltöző.  

 

Április 07-én Fábiánsebestyénen vettem részt Farkas Sándor köszönő vacsoráján. Gratuláltam a 

képviselő úrnak a megválasztásához, sok sikert kívántam. Elmondtam, bízom benne, hogy segíti 

községünk minél sikeresebb működését, fejlődését. Támogatásáról biztosított.  

 

Április 09-én tájékoztatott Vágó Gábor, hogy a Bergendóc Szociális Szövetkezet pályázaton nyert 

közel 50 millió forintot és a közel jövőben közgyűlést hív össze, ahol tájékoztatja a tagokat a 

következő lépésekről.  

 

Április 14-én az Alsóréti Hagyományőrző és Lovassport Kulturális Egyesület elnöke kéréssel 

fordult felém és a testület felé, hogy 100 e Ft összegű támogatást biztosítsunk az egyesület 

működéséhez. Április 16-án a támogatás iránti kérelem elbírálása érdekében hiánypótlást kértem. 

Április 18-án 11.30 után került sor a hiánypótlás teljesítésére.  

 

Április 16-án a Sándorfalvi Rendőrőrs munkatársai felhívták a figyelmemet egy BM pályázati 

kiírásra, ahol térfigyelő kamerákat lehet felszereltetni.  

Ezen a napon megküldésre került az érintett földtulajdonosok részére a külterületi földutak 

használatával kapcsolatos, március 19-én tartott egyeztető megbeszélésről készült emlékeztető. 

 

Április 17-én résztvettem a Csongrád Megyei Önkormányzat által szervezett, területfejlesztéssel 

kapcsolatos megbeszélésen a szegedi járás polgármestereivel közösen.  

 

Április 18-án hivatalomban megkeresett Ratkai Imre, az SZKTT munkaszervezet vezetője, akivel 

egyeztettünk a 2013. évi zárszámadásról. Az ezzel kapcsolatos dokumentációt a képviselőurak 

külön megkapták. 

Ezen a napon egy pályázatíró céggel vettem fel a kapcsolatot, akik megírják a térfigyelő 

kamerákkal kapcsolatos pályázatunkat.   

 

 

Határozati  javaslat 
 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a pol-

gármester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két 

ülés között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tár-

gyalásokról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról el-

fogadja.  

 

 

D ó c, 2014. április 18. 

 

 

 

 

 Tóth  Margit s.k. 

  polgármester 


